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Närvarande: Peter Rimbe, Michel Vulic, Lise Nelzén, Gunilla Forsberg, Lotta Forsberg, Åsa westberg.

Johan Hellgren

Förhindrad: Irene Öman

1. Mötet öppnades. Ordförande välkomnade Johan Hellgren, som presenterade sig lite kort och

kommer att bli styrelsens förslag till ny styrelsemedlem vid årsmötet.  

2. Föregående mötesprotokoll genomgånget och lagt till handlingarna utan kommentar.

3. Ekonomi. Hyra för första halvåret -22 har inkommit från Vallentuna församling, 25 000kr, och

kvartalshyra jan-mars från Vallentuna Judoklubb, 1 800kr.

4. Uthyrning/månadsvärd. Bokningarna ökar märkbart och närmar sig uthyrningen som den 

var innan pandemin. Månadsvärdar för våren redan utsedda.

5. Kommande aktiviteter.

Årsmötet flyttas fram p.g.a. tekniska problem med redovisningsprogrammet, datum bestäms 

senare. Gunilla skriver verksamhetsberättelse och -plan.

Eftersom vi saknat valberedning under året lägger styrelsen fram ett eget förlag till årsmötet.

Ordförande Michel Vulic 1 år

Nyval - Peter Rimbe 1 år

             Johan Hellgren 1 år

Omval – Åsa Westberg 2 år

               Eva Jansson 2 år

               Irene Öman 2 år

               Lise Nelzén, vice ordf. 2 år

Kvarstående – Gunilla Forsberg 1 år

               Lotta Forsberg 1 år

Adjungerad – Peter von Schoultz



Barnteater 3/4 kl. 14.00 Bergsten bistår med hjälp.

Plantbytardag planeras till 19/5

Midsommarfirandet ser ut att kunna återupptas, om än i något förändrad form. 

Planeringsmöte 2/3 kl. 18.30.

6. Renovering.

Källardörren byts inom de närmaste månaderna, enl. samtal med hantverkaren.

Ny takprojektor beställd, levereras feb-mars och monteras omgående.

7. Medlemsavgift för 2023 – styrelsens förslag är att den behålls oförändrad 200kr/hushåll.

För att minska föreningens utgifter provar vi i år att avstå från utskick av pappersfakturor och

informerar i stället via hemsidan och Facebook. 

8. Övrigt. Tackkort har kommit till föreningen från familjen Gustafsson, för minnesgåva.

9. Nästa möte, med focus på midsommarplanering, hålls ons. 2/3 kl.18.30

10. Mötet avslutades


